

Levenson Self-Report Psychopathy Scale (English)

Levenson, M. R., Kiehl, K. A., & Fitzpatrick, C. M. (1995). Assessing psychopathic attributes in a noninstitutionalized population. *Journal of personality and social psychology*, 68(1), 151.

Please rate the degree to which you agree with the following statements about you. You can be honest because your name will be detached from the answers as soon as they are submitted.

Scale options: Strongly Disagree Disagree Agree Strongly Agree

1. Success is based on survival of the fittest; I am not concerned about the losers.
2. I find myself in the same kinds of trouble, time after time. (S)
3. For me, what's right is whatever I can get away with.
4. I am often bored. (S)
5. In today's world, I feel justified in doing anything I can get away with to succeed.
6. I find that I am able to pursue one goal for a long time(**R**). (S)
7. My main purpose in life is getting as many goodies as I can.
8. I don't plan anything very far in advance. (S)
9. Making a lot of money is my most important goal.
10. I quickly lose interest in tasks I start. (S)
11. I let others worry about higher values; my main concern is with the bottom line.
12. Most of my problems are due to the fact that other people just don't understand me. (S)
13. People who are stupid enough to get ripped off usually deserve it.
14. Before I do anything, I carefully consider the possible consequences(**R**). (S)
15. Looking out for myself is my top priority.
16. I have been in a lot of shouting matches with other people. (S)
17. I tell other people what they want to hear so that they will do what I want them to do.
18. When I get frustrated, I often "let off steam" by blowing my top. (S)
19. I would be upset if my success came at someone else's expense (**R**).
20. Love is overrated. (S)
21. I often admire a really clever scam.
22. I make a point of trying not to hurt others in pursuit of my goals(**R**).
23. I enjoy manipulating other people's feelings.
24. I feel bad if my words or actions cause someone else to feel emotional pain(**R**).
25. Even if I were trying very hard to sell something, I wouldn't lie about it(**R**).
26. Cheating is not justified because it is unfair to others(**R**).

(**R**): Reverse coded items

(**S**): Secondary psychopathy

Levenson 精神病态自评量表-简体中文版

Shou, Y., Sellbom, M., & Han, J. (2016). *Evaluating the Construct Validity of the Levenson Self-Report Psychopathy Scale in China. Assessment.*

问卷指导：以下是一些描述个人观念或者性格的句子，请根据您对每个句子的同意程度进行评价。 每个人的看法和性格都不一样，所以答案没有对错之分。 请根据您的实际想法作答。

问卷选项： 非常不同意 不同意 同意 非常同意

1. 成功取决于适者生存。我不关心失败者。
2. 我发现自己总是周而复始的陷入同一种麻烦中。
3. 对我来说，所谓的正确就是能避开不好的结果。
4. 我常常感到厌烦。
5. 在今天这个世界，我觉得为了取得成功，做任何事都是正当的。
6. 我发现我能长时间地追逐一个目标。 **(R)**
7. 我人生的主要目标是尽可能多地得到好处。
8. 我不会早早地就订好计划。
9. 赚大钱是我最重要的目标。
10. 我很快就对开始做的事失去兴趣。
11. 我让别人去担心崇高品格，我只考虑什么对我有好处。
12. 我的大部分问题事实上只是由于别人不理解我。
13. 有些人很蠢，上当受骗了也是活该。
14. 我在做任何事之前都会仔细考虑可能带来的后果。 **(R)**
15. 我最先考虑的事是照顾好我自己。
16. 我曾经多次与别人大声争吵。
17. 我会说人们想听的话，因为这样他们就会愿意为我做事。
18. 我通常用发怒来发泄我的挫败感。
19. 如果我的成功是以牺牲他人为代价,我会感到不安。 **(R)**
20. “爱”被过高地推崇了。
21. 我经常欣赏某个非常机智的骗局。
22. 在我追逐目标时，我会强调尽量不伤害到他人。 **(R)**
23. 我喜欢操控他人的情感。
24. 如果我的言行导致某人感到痛心，我心里会不好受。 **(R)**
25. 即使我很努力的想要销售某个东西，我也不会撒谎。 **(R)**
26. 作弊是不正当的，因为那样对他人不公平。 **(R)**

(R): 反向问题